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Protokół Nr XXXVIII/2018 

z przebiegu obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 27 czerwca 2018 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1300 i zakończyła się o godz.1515 

 

Na 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecny - M.Naczk 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXXVIII zwyczajnej sesji 

Rady Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.  

E.Leśniewski stwierdził, iż na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, 

wobec czego rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Do punktu 2 porządku obrad: 

E.Leśniewski - przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-1. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-2. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lubiszyn w 2018 r. (został Państwu 

dostarczony z materiałami na sesję 29.05.2018r.). 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

9. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 

10. Interpelacje i wnioski radnych. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

E.Leśniewski – wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lubiszyn. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 

U.Stolarska – proszę o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji projektów uchwał: 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały - Aktu o utworzeniu samorządowej instytucji 

kultury pod nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Lubiszynie.  

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 
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2) Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi Prokuratora Rejonowego w Gorzowie Wlkp. 

na uchwałę w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie a 

także szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w 

celu realizacji zadania inwestycyjnego. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 

 

4)  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego do spraw 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie, a także szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 

 

E.Leśniewski - przedstawił porządek obrad po zmianach, który został jednogłośnie przyjęty w 

niżej podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-1. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-2. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lubiszyn w 2018 r.  

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały - Aktu o utworzeniu samorządowej 

instytucji kultury pod nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Lubiszynie.  

8. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi Prokuratora Rejonowego w Gorzowie 

Wlkp. na uchwałę w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

a także szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

9. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w 

celu realizacji zadania inwestycyjnego. 

10.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego do spraw 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie, a także szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lubiszyn. 

12. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

14. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 

15. Interpelacje i wnioski radnych. 

16. Sprawy różne. 
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17. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/278/2018. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/279/2018. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/280/2018. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lubiszyn 

w 2018 r.  

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/281/2018. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały - Aktu o utworzeniu 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Lubiszynie.  

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/282/2018. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania skargi Prokuratora 

Rejonowego w Gorzowie Wlkp. na uchwałę w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania 

oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie a także szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/283/2018. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gorzowskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 
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Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/284/2018. 

Do punktu 10 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego do 

spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie, a także szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

 

Na wspólnym posiedzeniu komisji w/w projekt uzyskał opinię pozytywną. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/285/2018. 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach od godz. 1335 do godz. 1345. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/284/2018. 

Do punktu 11 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Lubiszyn. 

T.Wojcieszyński przedstawił sytuację prawną dotyczącą wynagrodzenia wójta w związku z 

rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie wynagrodzeń pracowników samorządowych. 

Po wejściu wżycie rozporządzenia maksymalne stawki w nim zawarte zostały obniżone o 

20% 

T.Ciaś powiedział, że poprzednie rozporządzenie miało taką samą treść i było zgodne z 

konstytucją, więc dlaczego obecne nie jest zgodne? 

T.Wojcieszyński poinformował, iż chodzi o tzw. ochronę praw nabytych. 

T.Ciaś zaproponował wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4 700 zł., natomiast dodatek 

funkcyjny i specjalny pozostawić na dotychczasowym poziomie. 

T.Wojcieszyński poinformował, że zgodnie z art.18 ust.2 pkt 2 ustawy o samorządzie 

gminnym to Rada Gminy ustala wynagrodzenie wójta. Niepodjęcie tej uchwały nie powoduje 

sankcji dla gminy i nie powoduje automatycznego obniżenia wynagrodzenia wójta. Nie ma tu 

również naruszenia dyscypliny finansów publicznych. Wojewoda w ramach nadzoru może 

wnieść skargę na zaniechanie Rady Gminy do podjęcia takiej uchwały. 

E.Leśniewski poddał pod głosowanie wniosek T.Ciasia w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Lubiszyn: 

1) Wynagrodzenie zasadnicze 4 700 zł. 

2) Dodatek funkcyjny 1 800 zł. 

3) Dodatek specjalny 35% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

Rada Gminy większością głosów odrzuciła w/w wniosek. 
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Wynik głosowania: 

za - 4 

przeciw - 10 

wstrzymało się – 0 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Lubiszyn. 

Rada Gminy większością głosów nie podjęła w/w uchwały. 

Wynik głosowania: 

za - 1 

przeciw - 10 

wstrzymało się – 3 

Do punktu 12 porządku obrad: 

Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres 29.05.2018r – 26.06.2018r. 

 

30.05.2018r. – Spotkanie z przedstawicielami firmy Elbud Katowice – wykonawca 

stacji energetycznej na terenie gminy Lubiszyn. 

04.06.2018r.  - Udział w walnym zebraniu członków Związku Celowego Gmin MG 6. 

05.06.2018r. – Spotkanie z Dyrektorem Enea – Rejon Gorzów omówiono możliwości 

współpracy w zakresie rozbudowy infrastruktury energetycznej na terenie gminy. 

06.06.2018r. - Udział w posiedzeniu zarządu Związku Celowego Gmin MG 6. 

09.06.2018r. – Turniej Sołectw, Gminny Dzień Dziecka oraz Gminne Zawody 

Strażackie w Wysokiej.  

11.06.2018r. - Udział w walnym zebraniu członków Związku Celowego Gmin MG 6. 

19.06.2018r. – Spotkanie z Panią Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Gorzowie Wlkp. 

20.06.2018r. – Udział w uroczystym zakończeniu roku przedszkolnego w Baczynie. 

20.06.2018r. - Udział w walnym zebraniu członków Stowarzyszenia Gmin Polskich 

Euroregionu „Pro Europa Viadrina”. 

21.06.2018r. - Udział w uroczystym zakończeniu roku przedszkolnego w Lubiszynie. 

22.06.2018r. – Udział w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w Stawie, Baczynie 

oraz w Lubnie. 

23.06.2018r. – Obecność podczas festynu organizowanego przez jednostkę OSP Lubno. 

23.06.2018r. – Obecność podczas uroczystego zakończenia sezonu piłkarskiego 

akademii Kania Cup w Baczynie. 

G.Skorupska poprosiła o omówienie spotkania z Dyrektorem ENEA. 

A.Terlecki poinformował, że na terenie Gminy Lubiszyn planowana jest duża 

inwestycja przez firmę ENEA. Rozmowy dotyczyły m.in. możliwości wsparcia Gminy 

Lubiszyn np. poprzez rozbudowę oświetlenia i doprowadzenia energii do terenu nad 

jeziorem Marwicko. 
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G.Skorupska zapytała, na jakim etapie są prace nad jeziorem Marwicko? 

A.Terlecki poinformował, że prace są prowadzone bardzo dynamicznie i są na 

ukończeniu. Na 21 lipca zaplanowano otwarcie, na które Pan Wójt zaprosił radnych, 

sołtysów i wszystkich mieszkańców.  

J.Domagała zgłosiła, że nie ma terminarza wywozu śmieci. Zapytała również, co się 

dzieje w sprawie drogi powiatowej w Wysokiej. 

A.Terlecki poinformował, że z jego ustaleń wynika, że wniosek został złożony jednak 

dofinansowania nie przyznano, ale o szczegóły najlepiej pytać powiat. 

Poinformował, że w tym roku wspólnie z Powiatem została wyremontowana droga w 

Ściechowie, Powiat szykuje się do poprawy poboczy na odcinku Lubiszyn – Gajewo 

oraz planowany jest do wykonania odcinek drogi w Tarnowie. Ponadto została 

wykonana droga gminna w Wysokiej po budowie wodociągu i kanalizacji. 

Do punktu 13 porządku obrad: 

E.Leśniewski podziękował radnym: p.G.Skorupskiej, p.A.Laskowiec, p.J.Obarze i 

p.W.Zwieruho za udział i reprezentowanie Rady Gminy na uroczystościach 

zakończenia roku szkolnego. 

Ponadto uczestniczył w Turnieju Sołectw, który odbył się w Wysokie. 

Do punktu 14 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVI sesji. 

Do punktu 15 porządku obrad: 

T.Ciaś złożył następujące pytania: 

1) Przed rokiem składał interpelację dot. ogrodzenia boiska w Baczynie, na co również 

były zaplanowane środki w budżecie. W związku z powyższym wnioskuje o realizację 

tego zadania oraz o zamontowanie nawodnienia. Poinformował, że w chwili obecnej 

jest przerwa w rozgrywkach, więc jest to dobry czas na wykonanie tych prac. 

Powiedział, że zostały wyremontowane szatnie oraz ławki na koszt i przez Kania Cup. 

2) 29.05.2018 zostały przeznaczone środki w wys. 320 000zł. na drogi gminne. Zapytał 

ile środków już z tego funduszu zostało wydane? Które drogi będą robione i czy będą 

na ten temat prowadzone rozmowy z radnymi? 

3) Powiedział o braku pozyskania środków na Otwarte Strefy Aktywności i zapytał, czy 

wkład gminy musiał być w całości? 

4) Poinformował, że w Baczynie jest bez umowy użytkowana działka gminna. Trzeba 

to sprawdzić. 

5) Dlaczego Przewodniczący Rady Gminy nie informuje radnych o odpowiedziach na 

złożone interpelacje? 

6) Kiedy na stronie gminy zostaną na bieżąco zamieszczone protokoły z sesji? 
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A.Terlecki powiedział, że była przyjęta zasada udzielania odpowiedzi na pytania ustne 

na następnej sesji w takiej samej formie. Natomiast po skardze Pana Radnego 

przyjęliśmy zasadę udzielania odpowiedzi na piśmie. 

T.Ciaś powiedział, że nie byłoby problemy gdyby odpowiedzi były udzielane od razu. 

Odpowiedzi na interpelacje powinny być również dostępne dla mieszkańców. 

G.Miszkiewicz zapytał, czy został rozstrzygnięty nabór wniosków dot. sali w 

Tarnowie? 

U.Stolarska odpowiedziała, że wniosek jest w trakcie oceny. 

J.Obara zadał następujące pytania: 

1) Sprawa drogi w Wysokiej, jeśli nie będzie remontu to Powiat powinien, chociaż 

zakleić ubytki na tej drodze. 

2) Droga w Ściechowie. Co innego było mówione a co innego zostało zrobione a 

pobocza pozostały dziurawe. 

3) Sprawa „starej trójki”. Odcinek został przekazany gminie. Ustawodawca dał w 2015 

r. możliwość przekształcenia tej drogi na drogę wojewódzką. Nikt o tym nie dyskutował 

tylko jednoosobowo została podjęta decyzja. Można było przyjąć w zamian inną drogę 

i pomału ją remontować. 

4) Sprawa wody w Buszowie. Na jakim to jest etapie, bo nie mamy jeszcze uchwały o 

warunkach pomocy? 

5) Sprawa oświetlenia. Poprosił o udzielenie odpowiedzi na ten temat. 

A.Terlecki poinformował, że w Ściechowie wykonano 2 km drogi, której przez wiele 

lat nie udawało się zrobić a w chwili obecnej mieszkańcy są bardzo zadowoleni. 

T.Wojcieszyński poinformował, że należy dobrze opracować projekt uchwały dot. 

udzielenia pomocy przy budowie studni, aby nadzór Regionalnej Izby Obrachunkowej 

jej nie uchylił. Studnia będzie własnością posiadacza nieruchomości, dlatego będzie to 

pomoc w formie dotacji. 

T.Ciaś poprosił o przygotowanie kosztorysu budowy wodociągu do m.Buszów. 

J.Domagała zadała następujące pytania: 

1) Boisko w Wysokiej: 

- czy będzie oficjalne otwarcie w innym terminie? 

- czy planowane są tam rozgrywki i od kiedy? 

- czy rezygnujemy z dzierżawy obecnego boiska i od kiedy? 

2) Siłownie zewnętrzne. Ma powstać 7 takich siłowni na terenie gminy tylko, czy są one 

aż tak oblegane? Jeśli mieszkańcy mają taką potrzebę to rozumiem, ale uważam, że 

najlepiej gdyby były usytuowane przy placach zabaw. 

3) Zrozumiałam, że mieszkańcy mogą również interweniować w Powiecie w sprawie 

dróg? 
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A.Terlecki poinformował, iż wielokrotnie spotyka się z przedstawicielami Powiatu 

Gorzowskiego i interweniuje w sprawie dróg powiatowych na terenie naszej gminy. 

Do punktu 16 porządku obrad: 

T.Ciaś poprosił Wójta o rozmowę z powiatem w sprawie naprawy nawierzchni drogi w 

Wysokiej prowadzącej do jeziora oraz z nadleśnictwem w sprawie wyrównania drogi 

prowadzącej przez las do jeziora. 

A.Terlecki poinformował, że wczoraj spotkał się z Panią Starostą i rozmawiał na temat 

drogi z Wysokiej do Ściechowa. Powiat ma zmienić dokumentację i złożyć wniosek do 

Wojewody. Jeśli chodzi o drogę przez las został skierowany wniosek do nadleśnictwa i 

po wstępnych rozmowach jest zapewnienie, że zostanie wyrównana. 

 

Do punktu 17 porządku obrad: 

E.Leśniewski dokonał zamknięcia obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

K.Wiśniewska                                                                                                   Eugeniusz Leśniewski                                                   

 

 

 

 


